
Demanen actualitzar la regulaci� dels patinets, a Banyoles

El regidor de Conviv�ncia i Progr�s de  Banyoles [http://www.banyoles.cat] , Quim Fern�ndez, ha registrat una

moci� a lÕAjuntament en qu� es demana que el consistori adapti a la nova normativa estatal la regulaci� de la

circulaci� dels patinets el�ctrics per la via p�blica. En lÕordenan�a que est� vigent a la ciutat ÐsÕexplica en la

moci�Ð es preveu que els patinets (sense especif icar si s�n el�ctrics) no puguin circular per la cal�ada, quan la

nova normativa estatal [ht tp://www.dgt.es]  indica que �s precisament per la cal�ada per on han de passar els

vehicles de mobilitat personal (VMP). Per tant, ara mateix, a Banyoles no es pot sancionar cap usuari de patinet

pel fet de circular fora de la cal�ada. La moci� sÕhauria de debatre en el ple de dilluns, per� Fern�ndez diu que la

retirar� si lÕequip de govern es compromet a tenir enllestida lÕadaptaci� de lÕordenan�a per aquesta sessi� o la

seg�ent. ÒPretenem que la vorera sigui per als vianants, amb lÕobjectiu dÕaconseguir una mobilitat sostenible i

seguraÓ, ha declarat el regidor.
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